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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknads- och integrationsminister Johan Pehrson (L)

2022/23:552 Födelseland kopplat till subventionerade jobb

I sin senaste kommittémotion (2022/23:961) driver regeringens samarbetsparti 
Sverigedemokraterna ett yrkande om att ”regeringen bör överväga att avveckla 
lönesubventioner som utgår ifrån födelseland”. I motionstexten vidgas 
innebörden något till att vara: ”Vi anser att regeringen även bör se över och på 
sikt avveckla särlösningar baserade på födelseland.”

Att det finns arbetsmarknadspolitiska insatser som riktar sig till nyanlända och 
långtidsarbetslösa stämmer givetvis. Men man kan ställa sig något frågande till 
huruvida det finns lönesubventioner som riktar sig exklusivt till den 
arbetsgivare som anställer utrikes födda.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga arbetsmarknads- och 
integrationsminister Johan Pehrson:

 

Delar ministern uppfattningen att det existerar lönesubventioner eller så kallade 
”särlösningar” inom den arbetsmarknadspolitiska insatsfloran som utgår från de 
arbetssökandes födelseland och om så är fallet, har ministern för avsikt att vidta 
några åtgärder?

………………………………………

Serkan Köse (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-04-13
Besvaras senast
2023-04-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


